
VERSLAG BESTUURSVERGADERING 9 APRIL 2019

Aanwezig: André Gielen, Edith Cuypers, Brecht Vanhengel, Annick Thijs, Leon Hensels,  
 Nardé Maesen en Marina Seurs
Afwezig:                                
Verontschuldigd:  Chris Remans, Mieke Thijs

stand van zakenAgendapunt

 

1. Advies inrichting kerkhof 
 Burgemeester Ann Schrijvers vervangt Schepen Rozette Reyskens  
 en geeft verdere uitleg. 
 - De cultuurraad wordt gevraagd advies te geven in het voorstel om uniforme  
 graven te gaan gebruiken in de toekomst. 
 - Er worden alvast 2 mogelijke opties voorgelegd; een zerk in de vorm van een  
 kleine zuil en een versie gelijkaardig aan de urnzekeren die momenteel gebruikt  
 worden op de Zutendaalse begraafplaats. 
 - De raadsleden wordt gevraagd voorstellen mee te nemen naar de vergadering  
 van juni om zo meer mogelijkheden te kunnen bespreken en ons advies vast te  
 leggen. 

2. Verslag vergadering 12 maart 2019 
 • Verslag in bijlage -> Goedgekeurd 

3. Werking cultuurraad 
 De verplichting van een cultuurraad met de huidige regels is weggevallen, het  
 gemeentebestuur wil dan ook deze kans aangrijpen om de werking nog beter te  
 maken. Meer mensen betrekken, meer betrokkenheid, meer participatie. 
  
 Aan de hand van een aantal stellingen willen we graag een evaluatie doen van  
 de huidige werkingen in de verschillende raden. De conclusies hieruit zullen 
  besproken worden in een overkoepelend overleg met de vertegenwoordigers  
 uit de verschillende raden. Tegen eind april/begin mei wil men een ontwerp van  
 het uitgewerkt systeem voorleggen aan het schepencollege.  
  
 Onderstaande de samenvatting van de oefening: 
 
 Stelling 1: De Algemene Vergadering is ieder jaar noodzakelijk en de verenigingen  
 moeten verplicht aanwezig zijn.

•  Moet blijven doorgaan voor algemene aankondigingen die iedereen belangt
•  Moment om vragen te stellen, problemen te horen en oplossingen te 

bedenken
•  Liefst verplichten zodat er achteraf geen misverstanden zijn voor verenigingen  

die niet aanwezig waren.
•  De Algemene Vergadering moet een meerwaarde zijn voor de verenigingen. 
•  Ze moet nuttig zijn en niet enkel uit opvulling bestaan -> meer interactie 

creëren
•  Mag gerust volgens een ander concept, zodat de verenigen elkaar beter leren  

kennen

 Stelling 2: Geëngageerde burgers (niet verbonden aan een club) zijn een  
 meerwaarde voor de cultuurraad en eventuele werkgroepen.

•  Deze kunnen zeker een meerwaarde zijn, frisse ideeën zijn altijd welkom
•  Rekening mee houden als er werkgroepen opgestart worden of nieuwe  

evenementen gelanceerd worden

 Stelling 3: Een adviesraad moet jaarlijks adviezen geven en een aantal  
 evenementen/infoavonden organiseren.

Volgende vergadering:
14 mei 2019 om 15u. in lokaal II
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K.Z.V.V heeft 
Knappe Koppen 

vastgelegd als band
CD&V een Tom & 

Tal vastgelegd

•  Adviezen geven blijft bij het takenpakket horen van de cultuurraad, als raad  
hebben ze voeling met het cultureel oogpunt

•  Momenteel wordt er wel maar weinig beroep gedaan op hun advies
•  De raad moet een spreekbuis zijn naar het bestuur toe, ideeën kunen via 

hun de cultuurraad bereiken, besproken worden en voorgelegd bij het 
schepencollege

•  De raad kan aan evenementen meewerken, maar niet de volledige organisatie  
dragen. Vooral stimuleren en in stand houden van evenementen

 Stelling 4: Adviesraden moeten ook met andere raden samenwerken om meer te  
 realiseren/hun boodschap te versterken

•  Moet kunnen als de nood er is, bv. bij overkoepelende evenementen
•  Een samenwerking kan nieuwe ideeën opleveren
•  Mag geen verplichting zijn, op veel vlakken te diverse domeinen

 Stelling 5: De bibraad is niet verplicht om in zijn huidige werking verder te gaan.  
 Een samensmelting van de bib- en cultuurraad is mogelijk.

•  Lijkt interresant en zeker mogelijk gezien er wel raakvlakken zijn. Per slot van  
rekening is literatuur cultuur 

•  Er zijn reeds activiteiten vanuit de cultuurraad die nauw aansluiten met de bib  
en hun activiteiten.

•  De bibraad kan geïntegreerd worden in de cultuurraad, maar gezien de  
eigen werking misschien beter in een aparte werkgroep. De bib kan een vast  
terugkerend punt zijn op de vergaderingen waarbij een afgevaardigde van de  
werkgroep bib aanwezig is. Zo blijven ze hun eigenheid hebben.

•  De participatie kan zo verhoogd worden bij zowel bib als cultuur door een  
kruisbestuiving 

4. Komende activiteiten 
 a. Tournée Musicale • 26/4 
 - Reclamecampagne is lopende, kaarten zijn te koop in de deelnemende zaken 
 - Flyer in bijlage 
 
 b. Meiboomplanting • 5/5 
 - organisatie van ‘t Klompke, ondersteund door de gemeente 
 
 c. Luisterplekken • 3/5 
 - Thema ‘kroegverhalen’ 
 - Locatie 1e verdiep Parochiecentrum 
 - zie flyer in bijlage 
  
 d. Zutendaal Zingt en Klinkt • 6/7 
 - Buitenbereik is vastgelegd  
 e. Zonneconcerten 
 - Programma: 
 30 juni K. Zutendaal V.V. Knappe Koppen 
 7 juli CD&V  
 14 juli Volkskunstgroep ‘t Klompke Pourquoi Pas 
 21 juli Vriendenkring De Porijkes 
   
 - Verenigingen zijn op de hoogte gebracht, de infovergadering volgt nog in juni 

5. Subsidies 
 Nieuwe subsidielijst in bijlage na aanpassing van de punten toegekend aan de  
 Gezellen van Sint Hubertus voor het Unesco project. 

Volgende vergadering:
14 mei 2019 om 15u. in lokaal II
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Volgende vergadering:
14 mei 2019 om 15u. in lokaal II

 
 -> Goedgekeurd door het schepencollege, uitbetaling is doorgegeven. 
 

6. Beleidsplan  
Het gemeentebestuur is momenteel bezig met het opmaken van een nieuw 
beleidsplan, graag horen we jullie advies op vlak van cultuur in Zutendaal. 
 
Goede punten die behouden mogen blijven: 
 
Punten die aan verbetering toe zijn:  
 - herbestemming kerk Wiemesmeer? 
 - verbetering van de cultuurzaal 
  

7. Aanpassing reglement gebruik gemeentelijke accommodatie  
 
 Er zijn nog een paar kleine aanpassingen gedaan aan dit reglement door de andere  
 adviesraden.In bijlage het overzicht ter inzage en goedkeuring. 
Punt geannuleerd wegens incomplete informatie 

8. Varia 
 - 25 jaar cultuurraad 
 - enquête + Instagram 
 
 - Vraag van Planktom is goedgekeurd. -> wordt op het CBS gebracht 
   kijken hoe dit praktisch kan, goed afspraken maken  
  
 - 2 nieuwe bestuursleden bij het Davidsfonds 
 
 - Raymond Lambie start een nieuw project rond WO2, Brecht volgt dit verder op 
 
 - 1e vergadering schans anders vastleggen in mei 
 
 - Edith gaat bekijken of het puntenreglement van de cultuursubsidies   
 vereenvoudigd kan worden. 
 - > Brecht bezorgt voorbeeld van de sportraad en reglementen omliggende  
 gemeenten


